
            

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 16/11/2021 

 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 

ΠΡΟΣ:   Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 

 
ΘΕΜΑ:  «Σε αναστολή της πλήρους λειτουργίας Περιφερειακών Ιατρείων και σε 

μερική λειτουργία των Κέντρων Υγείας των Νομών Δράμας, Ξάνθης, 
Ροδόπης και Έβρου προχωρά η διοίκηση της 4ης «ΥΠΕ» Μακεδονίας 
& Θράκης» 

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Με έγγραφο που κοινοποιείται στο διαδίκτυο, η Διοίκηση της 4ης Υγειονομικής 

Περιφέρειας Μακεδονίας και Θράκης προβαίνει σε αναστολή της λειτουργίας 

Περιφερειακών Ιατρείων («Π.Ι»), αλλά και στον περιορισμό της πλήρους 

λειτουργίας Κέντρων Υγείας («Κ.Υ») και ενός Πολυδύναμου Περιφερειακού Ιατρείου 

(«Π.Π.Ι»). Συγκεκριμένα, σύμφωνα με την ανωτέρω απόφαση, αναστέλλεται 

πλήρως η λειτουργία όλων των Περιφερειακών Αγροτικών Ιατρείων των Νομών 

Δράμας, Ξάνθης, Ροδόπης και Έβρου και σε περιορισμό λειτουργίας με 

αποκλειστικά πρωινή πενθήμερη εργασία τίθενται τα «Κ.Υ» Αβδήρων Ξάνθης και 

Παρανεστίου Δράμας, καθώς και το «Π.Π.Ι» Φερών του Νομού Έβρου. Όπως 

επικαλείται η διοίκηση της 4ης «ΥΠΕ» στο έγγραφό της, η ίδια κλήθηκε να πάρει 

την εν λόγω απόφαση, εξ’ αιτίας της επιδημιολογικής εικόνας και των έκτακτων  

υγειονομικών αναγκών από την εξέλιξη της «πανδημίας» στην ευρύτερη περιοχή 

της Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Επειδή, σύμφωνα με την επίσημη ιστοσελίδα της 4ης «ΥΠΕ» στους Νομούς 

Δράμας, Ξάνθης, Ροδόπης και Έβρου, ο αριθμός των περιφερειακών ιατρείων 

ανέρχεται περίπου στα 87, πως προτίθεσθε να καλύψετε το κενό σε ιατρικό 

προσωπικό, όπως αυτό θα προκύψει για τους κατοίκους των ανωτέρω Νομών, 

κατόπιν της παραπάνω πρωτοβουλίας σας για κλείσιμο των 87 ως άνω 

Περιφερειακών Ιατρείων, ώστε να μην τεθεί η ζωή των εν λόγω κατοίκων σε 

κίνδυνο; 
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2. Έχετε προβεί στην συλλογή των σχετικών στοιχείων από τους υγειονομικούς 
φορείς των ανωτέρω Νομών, που δεικνύουν ότι, το Υγειονομικό και Ιατρικό 
προσωπικό δεν επαρκεί για την αντιμετώπιση των υγειονομικών αναγκών που 
προκύπτουν από την επιδημιολογική εικόνα των εν λόγω περιοχών και για τον λόγο  
αυτό, κρίνεται απαραίτητη η αναστολή λειτουργίας των ανωτέρω «Π.Ι» και η μερική 
λειτουργία των «Κ.Υ» Αβδήρων και Παρανεστίου και του «Π.Π.Ι» Φερών;  
 
3. Ποια είναι τα στοιχεία τα οποία προκύπτουν για τις ανωτέρω περιοχές από την 
καταγραφή του Υγειονομικού και Ιατρικού προσωπικού που τέθηκε σε αναστολή 
εργασίας κατόπιν εφαρμογής του Νόμου 4820/2021;  
 
4. Τα κενά σε προσωπικό που προέκυψαν στους ανωτέρω Φορείς Υγείας από την 
πρόσφατη θέση των εκεί εργαζομένων ανεμβολίαστων υγειονομικών σε αναστολή 
εργασίας καλύφθηκαν από νέες προσλήψεις, όπως προέβλεπε ο νόμος; Αν ναι, σε 
τι ποσοστό; 
 
 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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